
Dato: 25. juni 24 – kl. 18.30 – 20:45 

Til stede 
 

Bjørn Slaatten (styreleder), Åse Augedal Os, Christin Ottmann, Magrit 
Kilen Stoebner, Jens Saugstad, Espen Kvan og Liv Eva Wiedswang  

Ikke til stede Bengt Solheim og Lars Klæboe 

I tillegg møtte Daglig leder Charlotte Storm 

Protokoll Åse A Os 

Agenda 23.24 Godkjenning av innkalling og møtereferat 
24.24 Orientering daglig leder 
- Økonomi og drift 
- Medlemstall 
- System spinning 
- Sommer på Friskis 2024 
- Fysioterapeut status 
- Ubemannet åpningstid status/erfaring 
- Orientering om sommer og høst timeplanen 
- Sommer priser (student etc.) 
25.24 Aktuelle saker 
1. Nye priser for høst 
2. Delegering av ansvar/avlasting daglig leder 
3. Fastsettelse av datoer for høstens styremøter 
26.24 Eventuelt 

 
Følgende saker ble behandlet: 
 

Sak Beskrivelse og konklusjon 

23.24 Styret godkjente innkalling og protokoll 

24.24 Orientering ved daglig leder 
Medlemstall: Vi har en gledelig økning i medlemstallet fra 1109 til 1127 siden 
mai. 
Økonomi: Tallene for mai viser et underskudd, men skyldes et par store utgifter 
som kom inn i mai, mens budsjetterte tilskudd ikke blir bokført før i juni. Vi antar 
å være i balanse igjen i juni.  
Vi ser også muligheter for mere leieinntekter til høsten da Norges 
Realfagsgymnas Ungdomsskole og andre er interessert i å leie lokaler hos oss.  
Ansettelser: Vi ønsker Kasper velkommen som nyansatt i administrasjonen. 
System spinning: Spinning systemet Igniter er valgt og skal igangsettes nå. Vi har 
hjelp fra leverandøren og Charlotte avtaler en workshop for instruktørene nå 
snart og en større for mosjonister rett etter ferien (august) 
Sommer: Bemanningen for sommeren er på plass og alle vakter er dekket. Vi er 
så heldig å få hjelp av Ole Martin som er utdannet PT og vil bidra gjennom 
sommeren. Sommertimeplanen frem til 19. august er lagt og er tilgjengelig i 
Friskis Appen.   
Timeplan for høsten:  
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Det er som vanlig en vanskelig oppgave å få lagt høstens timeplan. For å utnytte 
kapasiteten og lokalene best mulig, går styret inn for å flytte Multi treningen inn 
i den lille salen. Nytt på høstens timeplan er løping. 
Ubemannet åpningstid: Om vi ser bort fra noen oppstartsproblemer så har vi 
god erfaring med løsningen så langt. 126 mosjonister har besøkt senteret 
utenom åpningstid- i juni – flest på kveldstid.  
Fysioterapeut: etter grundig diskusjon konkluderte styret med at vi ikke ønsker å 
gå inn i en avtale med en fysioterapeut nå, men ev. ta det opp til vurdering igjen 
til høsten. 

25.24 Aktuelle saker 

25.24.1 Nye priser for høst 
Forslag til nye priser ble lagt frem og vil fastsettes i første styremøte etter ferien. 

25.24.2 Delegering av ansvar/avlasting daglig leder 
Gitt bemanningen vi nå har, så vil Kari H engasjeres midlertidig for å ta ansvar for 
lederoppfølging, utvikling av funksjonærer og kvalitetssjekk av treningstilbudet. 
Dette for at daglig leder skal få kapasitet til å fokusere på driften, økonomien og 
annet. Christin og Åse tar ansvar for å få på plass en avtale for dette 
engasjementet. 

25.24.3 Fastsettelse av datoer for høstens styremøter 
Følgende tirsdager kl 19:00 ble fastsatt: 
27.august 
17.september 
22.oktober 
19.november 
10.desember 

26.24 Eventuelt 
- Bedriftsavtale. Etter flere forsøk ser det ut til at det ikke er mulig å få til 

noen avtale med Bærum Sykehus 
- Låsen på HC Toalettet må fikses. Daglig leder tar aksjon 
- Det må planlegges for deltakelse på Sandvika Byfest siste helgen i august. 

Daglig leder lager en kort beskrivelse av hva vi kan se for oss av opplegg 
(delta i parade, stå på stand) og sender ut invitasjon til funksjonærene før 
ferien 

27.24 Bekymring rundt bruk av vektløfting apparater 
Situasjon er observert knyttet til trening med vektstang som innebærer risiko for 
skade – det bør utarbeides vedtekter/plakater som gir grunnlag for at den som 
løfter tunge vekter blir ansvarliggjort om det påfører andre skade.   

 


